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Convocation à l’Assemblée Générale extraordinaire et ordinaire du 
mercredi 30 avril 2025 (en anglais)  
 
The Board of Directors invites the shareholders to participate in the extraordinary and ordinary 

Shareholders' Meeting of the Company to be held at the registered office at 5pm on 30 April 2025. 
 
On March 26, 2025 the share capital of Van de Velde NV is represented by 12.831.422 shares of which 
12.576.935 shares have a voting right. 
 
The full notice convening document is made available through the following link. 

• The integrated annual report (including the consolidated financial statements, the sustainability 
report, the Auditor’s report on the consolidated financial statements and the Auditor’s limited 
assurance report on the consolidated sustainability information).  

• The statutory financial statements and statutory annual report of Van de Velde NV. 

• The Auditor’s report on the statutory financial statements (Dutch). 

• The remuneration report. 

• The special report of the Board of Directors (Dutch). 

• Draft of the amended articles of association (clean version). 

• Draft of the amended articles of association (mark-up). 

• The proxy form. 

• Right to place items on the agenda of the Shareholders’ Meeting or to submit proposed 
decisions. 

• Resume Peter Bossaert. 

 

Avec ses marques fortes et complémentaires - Primadonna, Marie Jo et Sarda - Van de Velde crée de la 

lingerie tendance de qualité supérieure. ‘Nous allumons le pouvoir des femmes’ est notre raison d’être : 

nous voulons faire la différence dans la vie des femmes en améliorant leur confiance en elles et leur 

image de soi grâce à notre belle lingerie et son parfaite application. Pour nous, un service impeccable en 

boutique est essentiel, une approche que nous avons consolidée dans notre concept de Lingerie Styling. 

 

Van de Velde travaille en étroite collaboration avec 3.600 boutiques de lingerie indépendantes dans le 

monde entier. Nous disposons également de notre propre réseau de vente au détail avec les marques 

Rigby & Peller et Lincherie. Nous nous concentrons principalement sur les marchés européen et nord-

américain. Van de Velde emploie presque 1.500 personnes et est cotée sur Euronext Bruxelles. 

CONTACTS 

Pour de plus amples informations, veuillez contacter : 

Van de Velde NV - Lageweg 4 - 9260 Schellebelle - +32 (0)9 365 21 00 - www.vandevelde.eu 

Karel Verlinde CommV 
dont le représentant permanent est  
Karel Verlinde 
Directeur général       

Skrapa BV 
dont le représentant permanent est 
Wim Schelfhout 
Directeur financier 
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